
ZÁPIS ZE SCHŮZE ZOO VOS NA ZF JU 

konané dne 30. 6. 2022 

 

    Přítomni (bez titulů): Divišová, Dvořáková, Klabouchová, Kratochvílová, Kropáčková, Plsová                                   
                              

1) Předsedkyně ZOO Karla Dvořáková informovala o tom, že byla dne 16.6. pozvána do kanceláře 

děkana fakulty, kde jí byl předán dopis o plánovaném ukončení pracovního poměru podle § 52 ZP 

zaměstnancům: Březinová Monika, Jegorová Lenka, Koupilová Monika, Kropáčková Jana, Malíková 

Monika, Plsová Marcela, Slábová Markéta, Soukupová Věra, Váchalová Radka. Výpovědi byly 

zdůvodněny nutností finančních úspor z důvodu postupujícího zdražování a tím zvyšování výdajů 

z rozpočtu. Výběr pracovnic byl zdůvodněn buď nedostatečnou pracovní náplní, nebo 

nedostatečným podáváním grantů, a zohledněním toho, že si některé z nich mohou požádat o 

předčasný důchod. Děkan tímto považoval věc za projednanou a Karla Dvořáková převzetí dopisu 

podepsala. 

K plánovanému ukončení pracovního poměru Janě Kropáčkové a Marcele Plsové jí byly předány 

dopisy s předtištěným vyjádřením souhlasu. Protože jsou členkami výboru odborové organizace, 

musí s jejich propuštěním odborová organizace podle § 61 ZP souhlasit.  

Členkám výboru byly všechny výše uvedené dopisy děkana poslány elektronicky ihned po jejich 

obdržení dne 16.6.  Vyjádřily souhlas s tím, že členky odborů (4 z 9 výše jmenovaných) bude 

předsedkyně Karla Dvořáková o plánovaném ukončení jejich pracovního poměru informovat, aby 

se k tomu mohly vyjádřit. K plánovanému propuštění členek výboru Kropáčkové a Plsové zatím 

souhlas dávat nebudeme a poradíme se s odborovým právníkem.  

Na základě reakcí členek Březinové a Váchalové byl děkanovi zaslán email s poukázáním jejich 

aktivní činnosti a s požadavkem na přehodnocení plánovaného ukončení jejich pracovního poměru 

i ze sociálních důvodů (obě se starají o nezaopatřené děti a v současné době pro ně nebude lehké 

najít adekvátní zaměstnání).  Děkan FZT odpověděl mailem dne 22.6. – „vše pečlivě a dlouho 

zvažovali, ale ukončení pracovního poměru našich kolegyň a kolegů je jedinou reálnou možností, 

jak dlouhodobě udržet finanční zdraví fakulty v rozumných mezích“. 

 

2) Jana Kropáčková vyslovila požadavek, že by chtěla od 4.7. čerpat řádnou dovolenou, a to je 

podmíněno převzetím výpovědi dne 1.7. Odborová organizace tedy vyjádří souhlas s ukončením 

pracovního poměru Jany Kropáčkové a Marcely Plsové k 1.7. s dvouměsíční výpovědní lhůtou a 

čtyřměsíčním odstupným. 

 

3) Členky výboru dále diskutovaly zrušení plánovaného zájezdu pro důchodce, na který se přihlásilo 

jen 19 zájemců. S jeho zrušením nesouhlasila Zdeňka Klabouchová. 

 

4) Zdeňka Klabouchová připravuje podzimní zájezd na Šumavu. Jsou ještě volná 4 místa, Karla 

Dvořáková rozešle pozvánky i mimo odborovou organizaci. 

 

5) Příští schůze výboru ZO bude svolána v září, kdy se naplánuje členská schůze ZO a volby nového 

výboru.  

 

Zapsala: Karla Dvořáková 


